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Protokół  7/VIII/2020

 posiedzenia Komisji Budżetowo-Ekonomicznej 

z dnia 19 maja 2020 roku.

Posiedzenie  prowadził  Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  -  Ekonomicznej  Pan

Bartosz Margul. W obradach Komisji w dniu  19 maja 2020 roku uczestniczyło  9 radnych.  

Listy  radnych  obecnych  na  posiedzeniach  stanowi  załącznik  nr  1  do  niniejszego

protokołu. Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zaproszone. 

Porządek posiedzenia został przyjęty

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o stanie mienia Gminy Lublin na dzień 31 grudnia 2019 roku (druk nr 719-1).

Komisja zapoznała się z powyższą informacją. 

2.  Sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  miasta  Lublin  za  2019  rok  (druk  722-1),  po
zapoznaniu się z Uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie
w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Lublin za 2019.

Komisja w głosowaniu: 6 „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się” pozytywnie
zaopiniowała  powyższe sprawozdanie. 

3. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji oraz zabezpieczenia środków
finansowych  w  budżecie  Gminy  Lublin  na  lata  2020  –  2022  na  finansowanie  kosztów
funkcjonowania podmiotu realizującego Zintegrowane Inwestycje Terytorialne  (druk nr 744-
1).

Komisja w głosowaniu: 6 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” pozytywnie
zaopiniowała  powyższy projekt uchwały. 

4.  Sprawozdanie  z  realizacji  Programu  współpracy  Miasta  Lublin  z  organizacjami
pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust . 3 ustawy o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2019 (druk nr 749-1).

Komisja zapoznała się z powyższym sprawozdaniem. 



5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w
Lublinie przy ul. Gospodarczej 40 stanowiącej własność Gminy Lublin (druk nr 751-1).

Komisja w głosowaniu: 6 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” pozytywnie
zaopiniowała  powyższy projekt uchwały.

6.  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  części  nieruchomości
gruntowych stanowiących własność Gminy Lublin położonych w Lublinie przy ul. Puławskiej
oraz  Al. generała Władysława Sikorskiego (druk nr 750-1).

Komisja w głosowaniu: 5 „za”, 2 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” pozytywnie
zaopiniowała  powyższy projekt uchwały.

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem niewyodrębnionego
lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Lublin usytuowanego w budynku przy ul.
Lubartowskiej 49 w Lublinie  (druk nr 752-1).

Komisja w głosowaniu: 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” pozytywnie
zaopiniowała  powyższy projekt uchwały.

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem niewyodrębnionego
lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Lublin usytuowanego w budynku przy ul.
Lubartowskiej 17 w Lublinie (druk nr 753-1).

Komisja w głosowaniu: 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” pozytywnie
zaopiniowała  powyższy projekt uchwały.

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałym zarządcom na oddanie w najem
lub użyczenie części nieruchomości stanowiących własność Gminy Lublin (druk nr 754-1).

Komisja w głosowaniu: 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” pozytywnie
zaopiniowała  powyższy projekt uchwały.

10.  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  opłat
rocznych za trwały zarząd nieruchomości stanowiącej własność Miasta Lublin - miasta na
prawach powiatu położonej przy ul. Sierocej 15 w Lublinie (druk nr 755-1).

Komisja  w  głosowaniu:  9  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”  pozytywnie
zaopiniowała  powyższy projekt uchwały.

11.  Projekt  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  Gminy  Lublin  
(druk nr 756-1).

Komisja w głosowaniu: 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” pozytywnie
zaopiniowała  powyższy projekt uchwały.



12.  Pismo Prezydenta Miasta Lublin z dnia 18 maja 2020 roku, znak: BK-PL-I.3021.23.2020
w sprawie zmiany przeznaczenia części rezerwy celowej utworzonej na zadania zgłaszane
przez jednostki pomocnicze miasta.

Komisja w głosowaniu: 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” pozytywnie
zaopiniowała  powyższe pismo.

Głos w powyższym porządku zabrali radni: Pani Maja Zaborowska, Pan Piotr Popiel,

Pan Zdzisław Drozd, Pani Jadwiga Mach, Pan Dariusz Sadowski, Pan Bartosz Margul,  Pani

Anna Ryfka,  Pan Marcin Bubicz, Pan Piotr Breś. W trakcie dyskusji radni prosili o informację

dotyczącą wydatków na promocję jednostek samorządu terytorialnego, natomiast odpowiedzi

na których radni  nie uzyskali  odpowiedzi  zostaną udzielone pisemnie przez poszczególne

komórki organizacyjne. Odpowiedzi udzielali  dyrektorzy wydziałów Urzędu Miasta oraz ich

zastępcy.  

Stosownie do przepisu art.15 zzx ust.1 i 2 ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie

ustawy  o  szczególnych  rozwiązaniach  związanych  z  zapobieganiem,  przeciwdziałaniem i

zwalczaniem  COVID-19,  innych  chorób  zakaźnych  oraz  wywołanych  nimi  sytuacji

kryzysowych oraz niektórych innych ustaw (Dz.U. z 2020 r. poz. 568) posiedzenie Komisji

Budżetowo-Ekonomicznej  odbyło  się  w  trybie  zdalnym  tj.  z  wykorzystaniem  środków

porozumiewania się na odległość. Radni Komisji brali udział w posiedzeniu komisji w zdalnym

trybie  obradowania.  Jednak  ze  względu  na  problemy  techniczne  występujące  podczas

posiedzenia  Komisji,  mimo  interwencji  informatyka,  nie  było  możliwe  sporządzenie

dokładnego protokołu podczas pracy Komisji nad powyższym porządkiem posiedzenia. 

    Posiedzenie trwało od godz.17.00 do godz 19.00

         Protokołowała        Przewodniczący Komisji     
        /-/ Marta Garbińska                        /-/ Bartosz Margul
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